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1. Wij vinden nergens terug het onderzoek om regenwater wat van grote en kleine 
industrie daken, maar ook op bedrijventerreinen, op te vangen en te bufferen om te 
gebruiken in de natuur/landbouw. Hoe kijkt GS daar tegen aan? 

 

Binnen het ZDZW is onderzoek gedaan naar de benutting van overtollig 
stedelijk regenwater. Binnen dit onderzoek zijn de verharde oppervlakten 
van bedrijventerreinen en bedrijfsdaken van bv. distributiecentra ook 
bekeken. 
 
Allereerst is geconstateerd dat de oppervlakte stedelijk gebied (incl. 
bedrijfsterreinen) in Zeeland in verhouding tot de oppervlakte 
landelijkgebied gering is. In die zin is voor de totale zoetwateropgave een 
focus op het vasthouden van regenwater dat valt in het landelijk gebied 
waarschijnlijk veel effectiever dan het hergebruiken van regenwater uit het 
stedelijk gebied. 
 
Hoeveel water wordt afgevoerd naar het landelijkgebied, nu en in de 
toekomst, is ook afhankelijk van de noodzaak, de behoefte en de 
mogelijkheden om het regenwater in het stedelijk gebied zelf vast te 
houden. Het regenwater dat valt in het stedelijk gebied wordt gebruikt om 
de waterkwaliteit van het oppervlaktewater te verbeteren en het waterpeil 
en het grondwaterpeil in stand te houden. 
 
De geringe hoeveelheid water welke gewonnen kan worden van 
bedrijventerreinen en de waterbehoefte van het gebied zelf heeft ons 
doen besluiten geen verdere verkenning te laten plaatsvinden op dit 
onderwerp. 
 

2. Ontziltinginstallaties, klein stukje hier over, maar wordt er gekeken naar de 
mogelijkheden om samen met de industrie ontziltinginstallaties te bouwen ten 
behoeve van proceswater/industriewater? 

 

In de (proces)industrie is er een continue (constante) behoefte aan 
water van verschillende kwaliteit. De meeste industrie heeft een 
eigen watervoorziening of zelfs waterleiding (denk aan de 
industriewaterleiding van Evides naar het Sloegebied en Zeeuws-
Vlaanderen). 
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Ontzilting wordt daar op twee manieren ingezet: 

1. Demineralisatie, dus zuiverder dan drinkwater o.a. voor de 
productie van stoom. Deze kwaliteit is veel te zuiver voor 
landbouw.  

2. In Zeeuws-Vlaanderen kijken we ook naar milde ontzilting van 
brak water voor de industrie. Daar ligt wel een mogelijke 
koppeling naar landbouw, maar het is dan veel slimmer om 
overtollig zoet water op te slaan. Je wilt namelijk continu water 
produceren met ontzilting, maar de landbouw heeft dat lang niet 
continu nodig. Om toch continu te produceren moet je dus water 
opslaan. Maar als je dan toch opslaat, kan je dat beter doen met 
overtollig water uit de winterperiode. 

 
Dus concluderend is er niet heel gemakkelijk een koppeling met 
landbouw te maken door verschillen in vraag en aanbod in kwaliteit 
en kwantiteit. 
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